
     Vereniging Dorpsbelangen Schipborg

Notulen ALV 9 april 2025

Er zijn deze avond 25 personen aanwezig: (inclusief het bestuur) 24 leden 
en daarnaast als gast dhr. Henk Timmer van Impuls (de welzijnsorganisatie
van de gemeente Aa en Hunze.
Aanwezige bestuursleden: Leonie Scheffers (penningmeester), Herman 
Hogenhorst (secretaris) en Koen Mulder (avondvoorzitter).

1. Opening: Koen opent de vergadering en introduceert kort het bestuur en
ook dhr. H. Timmer van Impuls, die als er tijd over is enige informatie zal 
geven over Impuls. Wat (de activiteitenpoot van) het bestuur betreft zijn 
Manon van Lotten en Marieke Raaijmakers in het afgelopen jaar gestopt, 
waarvoor Wouter Wit en Evelien v.d. Ark voor in de plaats zijn gekomen.

2. Vaststellen notulen vorige ALV 11 april 2024: er komen vanuit de zaal
geen reacties op deze notulen, die via de uitnodiging in nieuwsbrief / web-
site onder de aandacht gebracht waren. Hiermee zijn ze dus goedgekeurd.

3. Bestuursaangelegenheden: Koen memoreert de huidige wankele be-
stuurssituatie, daarin aangevuld door Herman. Zoals reeds nadrukkelijk in
de nieuwsbrief -bij de uitnodiging voor deze ALV- beschreven is er on-
danks diverse oproepen nog geen voorzitter. Daarnaast zijn penningmees-
ter en secretaris -gezien hun dienstjaren in het bestuur én leeftijd- aan ver-
vanging toe. Vanuit de zaal komen er wat verduidelijkende vragen. 
Herman stelt dat er een voltallig dagelijks bestuur van voorzitter, penning-
meester en secretaris nodig is voor een stabiel bestuur en daarmee voor het
voortbestaan van de vereniging. Het blijkt dat de oproep bij de leden een
snaar heeft geraakt want er melden zich een potentiële voorzitter (Anne-
greet Wubs) én penningmeester (Dirk Nigten)! Dit geeft positieve reuring 
in de zaal, waarmee mogelijk de verzuchting van deze secretaris niet door 
iedereen is gehoord: “nu nog een secretaris.......!

4. Jaarverslag secretariaat 2024 / 2025:
• Faciliteren van 2 wekelijkse koffie-ochtenden op vrijdag
• Algemene Ledenvergadering dd. (donderdag) 11 april 
• Koningsdagactiviteiten zaterdag 27 april



• Natuurwandeling/vogelexcursie met gidsen rond het Siepelveen op 
zondag 28 april

• Oprichting biljartclubje in mei wat nu wekelijks op ma-middag speelt
• Interactieve presentatie van website schipborg.info + afscheid van 

Arie
Oosterlee tijdens koffie-ochtend op 31 mei

• Oranje-voetbalkijken dorpshuis/tenniskantine op woensdag 10 juli
• Dorps BBQ en jeugdkamperen zaterdag 14 september (met 

klootschieten,
talentenshow en expositie kinderkunst)

• Klussendag onderhoud speelveld zaterdag 21 september
• Avondbosspel voor de jeugd zaterdag 28 september
• Sint Maartenlopen op 11 november
• Workshop kerststukjes maken op zaterdag 14 december
• Vakantie voorlezen kinderen tijdens koffie-ochtend 27 december
• 3 x filmavond in dorpshuis okt/nov/dec/jan (organisatie vanuit TVS)
• Organisatie nov/dec/jan enkele open biljartavonden ivm oprichting 

2e clubje
2025:

• Nieuwjaarsduik op 1 januari
• Nieuwjaarsborrel zaterdag 4 januari (samen met tennis-vereniging)
• Bewonersavond Spiekeriek 29 januari
• Start 2e biljartclubje in februari, wekelijks op ma-avond
• Vakantie voorlezen tijdens koffie-ochtend 21 februari
• NLdoet klussendag speelveld zaterdag 15 maart
• Jeugdactiviteit Schilderworkshop + expositie op 22 en 23 maart

* AED is in 2024 vervangen door een nieuw exemplaar !
Herhaalde oproepen voor een (bijscholings)cursus reanimatie/AED hebben
tot geen resultaat geleid. Eventuele gegadigden kunnen mogelijk aanslui-
ten bij een cursus in een ander dorp.

* Er is intensief contact geweest met de gemeente over een aantal zaken 
aangaande het dorpshuis. Maar dit verloopt erg stroef. Wel hebben we in- 
middels voor elkaar dat in 2025 het groot schilderwerk buitenkant dorps-
huis wordt gedaan, dat de ouwe CV-ketel/boiler vervangen kan worden en 
dat we een airco-unit voor de blauwe zaal kunnen aanschaffen. 



* Sinds de vorige ALV heeft het bestuur 8x vergaderd, waarbij opgemerkt  
dient te worden dat de agenda afstemming in toenemende mate moeilijker 
wordt. 

* Vrijwel maandelijks is er in de afgelopen periode een nieuwsbrief ver-
stuurd. De redactie/verzending wordt al ruim 9 jaar door dezelfde persoon 
gedaan, en deze is er aan toe om de komende tijd door iemand anders ver-
vangen te worden.

Voorgenomen activiteiten dit jaar:
• Schipborg Café met optreden “Slow Down” op zaterdag 12 april
• Koningsdagactiviteiten op zaterdag 26 april
• Schipborg pakt uit met eind middag Dorps BBQ op zaterdag 13 

september
• Avondbosspel jeugd in september
• Sint Maartenlopen 11 november
• Organisatie enkele Schipborg Café's in herfst/winter

Cobie Krijger mist in dit verslag de activiteit van het Oud papier ophalen,
waarmee ze natuurlijk gelijk heeft. Bij deze zijn alle ophalers/ophaalsters 
bedankt!

5. Jaarverslag penningmeester + verslag kascommissie

Leonie doet verslag van de financiëen in het afgelopen jaar. Ze haakt aller-
eerst aan bij de opmerking over het oud papier. Het ophalen heeft ruim 800
euro opgeleverd en dat is toch wel wat minder dan de jaren ervoor (desal-
niettemin toch leuk). Het verdere verslag roept diverse opmerkingen vanuit
de zaal op. Mary Ritsema noemt dat er een jaarlijkse subsidie van 250 euro
door de gemeente wordt verstrekt voor zaken aangaande de AED. Voor 
2024 heeft Leonie dit al gedaan (is binnen), maar voor 2025 moet het nog. 
Ook is er in 2024 door de RABO bank een subsidie verstrekt van 250 euro
in het kader van de actie RABO Club Support. Tevens heeft er een terug-
gave energietoeslag van ruim 600 euro plaatsgevonden. De verhuur van 
het dorpshuis brengt ook heel wat geld in het laatje. (Beheerdster Lia en 
haar partner Jakob worden beloond met applaus van de leden voor al hun
inspanningen). Al met al is er sprake van een hele gezonde financiële situ-
atie, met een positief saldo van ruim dertig duizend euro.
Dirk Nigten vraagt of  het bestuur van VDS beleid heeft om financiëel 



winst te maken. Een terechte vraag, die Leonie beantwoordt met dat er een
financiële buffer moet zijn voor onvoorziene omstandigheden (denk aan de
coronatijd).
Jakob Nijborg krijgt het woord namens de kascommissie, die hij samen 
met Herko Hids vormde. Ze zijn geen onvolkomenheden tegen gekomen,
het klopt als een bus. Er wordt dan ook decharge aan onze penningmeester 
verleend (applaus!)

6. Energietransitie dorsphuis

Het bestuur is zich aan het oriénteren op de energietransitie van het dorps-
huis. Vanuit de zaal wordt er suggereerd contact op te nemen met de dor-
pen (Eext en Gasteren) die daar al ver mee gevorderd zijn. Ook wordt de 
BOKD genoemd en Go-green als bedrijf voor (nog) een offerte. Dhr. Tim-
mer van Impuls adviseert om nog even te wachten tot de gelden vanuit Nij 
Begun beschikbaar zijn.

Al dan niet tijdens de RONDVRAAG komen nog de volgende zaken 
langs:

– Leonie meldt dat het ledenbestand van de penningmeester en die 
voor de nieuwsbrief is afgestemd en opgeschoond. Niet-leden ont-
vangen dus geen nieuwsbrief meer.

– M.b.t. naoberschap heeft Koen -na ingwerkt te zijn door Douwe 
Boetje- kennis gemaakt met de straatoudsten. Helaas heeft hij deze

         taak vanwege drukte nog niet verder uit kunnen breiden. Hij wil de 
         straatoudsten nog wel met welkomstformulieren voor nieuwe bewo-  
         ners bevoorraden. Tineke van Randen acht dit niet nodig. Lia doet de
         suggestie dat er een voorraadje in het dorpshuis komt te liggen.

– Marga Wiersum kondigt aan dat toneelvereniging de Kymel volgend
jaar 75 jaar bestaat!

– Anja Koekkoek snijdt de verkeerproblematiek op het dorp aan, m.n.
de situatie bij de tunnel die na de invoering van de 30-km voor het
hee dorp eerder beter dan slechter is geworden. Er komt veel respons 
vanuit de zaal. Herman stelt voor eens een avond hierover met de 
verkeerswerkgroep te organiseren.

Tot slot stelt dhr. Timmer zichzelf verder voor en vertelt over zijn werk bij 
en het doel van organisatie Impuls. Hij zal de komende tijd een afspraak 
maken met het bestuur over wat hij voor ons dorp kan betekenen.



         


